

Réunion du CD FIPS-Mouche

M. Ferenc Szalay, Président de la CIPS a participé à la réunion du Comité Directeur de la Fédération Internationale de la Pêche Sportive - Mouche, à Ljubljana/Slovénie, le 7 décembre 2013.

La réunion, présidée par M. Paul Vekemans, Président de la FIPS-Mouche, a été la première visite pour rencontrer le Comité Directeur et de discuter brièvement sur la situation actuelle de la Fédération Internationale et ses plans pour le future.

Mr. Ferenc Szalay, President of the CIPS has participated on the Board meeting of the Fédération Internationale de la Pêche Sportive – Mouche, in Ljubljana/Slovenia, the 7th December 2013. The meeting, chaired by Mr. Paul Vekemans, President of the FIPS-Mouche, was the first visit to meet the Board and to briefly discuss the current situation as well as the future plans for the international fly fishing federation.